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КИЇВСЬКА МІСЬКА РАДА 

VІІІ СКЛИКАННЯ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ З ПИТАНЬ ДОТРИМАННЯ ЗАКОННОСТІ, ПРАВОПОРЯДКУ  
ТА ЗАПОБІГАННЯ КОРУПЦІЇ 

01044, м. Київ, вул. Хрещатик, 36                                                                      тел./факс 202-76-88                           

ПРОТОКОЛ № 17/73 

засідання постійної комісії Київської міської ради з питань дотримання 

законності, правопорядку та запобігання корупції 

10.08.2018 

Склад комісії – 5 осіб. 

Присутні члени комісії – 3 особи: 

Голова комісії - Бондарчук О.В. 

Секретар комісії - Осадчук А.П.  

Член комісії – Сиротюк Ю.М.  

Відсутні члени комісії – 2 особи: 

Заступник голови комісії - Шаповал А.А. 

Член комісії - Омельченко О.О. 

вул. Хрещатик, 36  

(зала засідань 1017) 

10-30 

Запрошені та присутні: 

Макаров О.А.  депутат Київської міської ради; 

Сторожук В.П. депутат Київської міської ради; 

Вахель Ю.В. депутат Київської міської ради; 

Антонєнко Л.В. депутат Київської міської ради, голова постійної комісії 

Київської міської ради з питань власності; 

Тарасюк І.А. головний спеціаліст соціальних програм Управління праці 

та соціального захисту населення Шевченківської районної 

в місті Києві державної адміністрації; 

Радіонова О.Ю. заступник начальника відділу з питань майна комунальної 

власності Шевченківської районної в місті Києві державної 

адміністрації; 

Пашинський А.П. помічник-консультант депутата Київської міської ради; 

Срібняк О.О.  помічник-консультант депутата Київської міської ради; 

Авдєєнко М.Д. голова ГО «Рада ветеранів Шевченківського району 

м.Києва»; 

Дзюбенко Г.Н.  перший заступник голови ГО «Рада ветеранів 

Шевченківського району м. Києва»; 

Землянська А.В. представник ОСББ «КФ-37»; 

Ільченко Ю.В. представник ініціативної групи мікрорайону «Звіринець» 

Печерського району м. Києва та ОСББ «КФ- 37»; 

Шмуляр О.В. перший заступник директора Департаменту комунальної 

власності виконавчого органу Київської міської ради  
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(Київської міської державної адміністрації); 

Сас О.С. заступник начальника управління з питань взаємодії з 

правоохоронними органами апарату виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації); 

Лозовський Ю. М. віце-президент спілки малих, середніх і приватизованих 

підприємств України; 

Пархоц Є. Я. генеральний директор ПрАТ «Орхідея»; 

Бондаренко І.П.  представник ПрАТ «Орхідея»; 

Лахматов С.Ю. заступник Директора Департаменту земельних ресурсів 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації); 

Бабанський О.Ю заступник редактора ТДВ «Агенство Союздрук»; 

Тверітнєва О.О.  головний спеціаліст відділу з питань регламенту, 

правопорядку та запобігання корупції управління 

забезпечення діяльності постійних комісій Київської міської 

ради; 

Губська В.П. член ГО «Фундація «Відкрита Україна»; 

Дубович Н. М. член ГО «Жінок ветеранів учасників АТО»; 

Вакульчук А.В. Адвокат, представник ТДВ «Агентство Союздрук». 

Громадяни України: Зінькова Л.І., Зіньков А.В., Колосович Я.В., Приходько А.С., 

Коровін С.Г. 

 

СЛУХАЛИ: 

Бондарчука О.В., який запропонував прийняти за основу порядок денний 

засідання постійної комісії від 10.08.2018. 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти за основу порядок денний засідання постійної комісії Київської 

міської ради з питань дотримання законності, правопорядку та запобігання 

корупції від 10.08.2018. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 0 

Рішення прийнято. 

 

СЛУХАЛИ: 

Бондарчука О.В. щодо наповнення та зняття з розгляду питань порядку денного. 

ВИСТУПИВ: 

 Бондарчук О.В., який повідомив, що начальник управління з питань 

взаємодії з правоохоронними органами по забезпеченню правопорядку та 

муніципальної безпеки апарату виконавчого органу Київської міської ради 

(Київської міської державної адміністрації) наразі перебуває у відпустці, тому 

запропонував зняти з розгляду питання порядку денного «Про підготовку 

виконавчим органом Київської міської ради (Київською міською державною 

адміністрацією) у 2017-2018 роках проектів рішень Київської міської ради про 
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внесення змін до міської цільової комплексної програми профілактики та 

протидії злочинності в місті Києві «Безпечна столиця» на 2016-2018 роки, 

затвердженої рішенням Київської міської ради від 14 квітня 2016 року № 

334/344». 

 Окрім того, запропонував перенести розгляд питання «Про повторний 

розгляд питання щодо можливих зловживань при здійсненні публічних 

закупівель в ПрАТ «АК «Київводоканал» у зв’язку з відсутністю доповідача -  

генерального директора ПрАТ «АК «Київводоканал» Новицького Д.Ю. 

 Бондарчук О.В. запропонував змінити черговість розгляду питання «Про 

розгляд звернень стосовно можливих порушень норм чинного законодавства 

членами постійної комісії Київської міської ради з питань власності при розгляді 

питання про продовження ПрАТ «Орхідея» договору оренди нежитлового 

приміщення за адресою: м. Київ, Бессарабська площа, 2  

(- депутатське звернення народного депутата України Берези Б.Ю. 16.07.2018 

№ 562/411-18 (вх. від 23.07.2018 №08/13527) щодо розгляду звернення 

представника ПрАТ «Орхідея» Бондаренка І.П.;  

- звернення генерального директора ПрАТ «Орхідея» Пархоц Є.Я. від 

26.06.2018 № 31 (вх. від 26.06.2018 № 08/11760); 

- звернення генерального директора ПрАТ «Орхідея» Пархоц Є.Я. від 

19.07.2018 № 37 (вх. від 19.07.2018 № 08/13365); 

- звернення генерального директора спілки підприємців малих, середніх і 

приватизованих підприємств України (вх. від. 26.06.2018 № 08/Б-3300)»  

до моменту появи доповідача по вказаному питанню Антонєнка Л.В. 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти в цілому порядок денний засідання постійної комісії від 

10.08.2018 з урахуванням озвучених пропозиції. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

засідання постійної комісії Київської міської ради з питань дотримання 

законності, правопорядку та запобігання корупції 

10.08.2018 

 

Розгляд проектів рішень Київської міської ради 

1. Про підготовку проекту рішення Київської міської ради «Про внесення 

змін до рішення Київської міської ради від 08.12.2016 № 550/1554 «Про 

затвердження списку присяжних Голосіївського районного суду міста Києва» 

(Доповідач О. Бондарчук). 

2. Про розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про розірвання 

договору оренди земельної ділянки від 05.09.2005 № 79-6-00342, укладеного між 

Київською міською радою та товариством індивідуальних забудовників «Обрій-

К» (кадастрова справа А-22864) (Доповідач О. Міщенко, О. Харченко). 

3. Про розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про передачу в 

оренду без проведення конкурсу нежитлових приміщень комунальної власності 

територіальної громади міста Києва (вул. Коперника, 10, Шевченківський 

район)»    (   № 08/231-3223/ПР   від          20.12.2017)     на виконання доручення  



4 
 

заступника міського голови – секретаря Київської міської ради від 27.06.2018 № 

225-КР-2396) (Доповідач О. Шмуляр). 

Розгляд питань стосовно дотримання законності 

4. Про розгляд звернень стосовно можливих порушень норм чинного 

законодавства членами постійної комісії Київської міської ради з питань 

власності при розгляді питання про продовження ПрАТ «Орхідея» договору 

оренди нежитлового приміщення за адресою: м. Київ, Бессарабська площа, 2  

(- депутатське звернення народного депутата України Берези Б.Ю. 16.07.2018 

№ 562/411-18 (вх. від 23.07.2018 №08/13527) щодо розгляду звернення 

представника ПрАТ «Орхідея» Бондаренка І.П.;  

- звернення генерального директора ПрАТ «Орхідея» Пархоц Є.Я. від 

26.06.2018 № 31 (вх. від 26.06.2018 № 08/11760); 

- звернення генерального директора ПрАТ «Орхідея» Пархоц Є.Я. від 

19.07.2018 № 37 (вх. від 19.07.2018 № 08/13365); 

- звернення генерального директора спілки підприємців малих, середніх і 

приватизованих підприємств України (вх. від. 26.06.2018 № 08/Б-3300). 

(Доповідач Є.Пархоц, І. Бондаренко, Л. Антонєнко, Ю. Вахель, В. Сторожук) 

5. Про розгляд депутатського звернення депутата Київради Сиротюка Ю.М. 

(вх. від 13.07.2018 № 08/12863) щодо подальшого функціонування ТДВ 

«Агентства Союздрук» (Ю. Сиротюк, О. Бабанський) 

6. Про колективне звернення мешканців вулиці Пушкінської, 33 (вх. від 

19.06.2018 № КО-10130) щодо можливих корупційних дій, пов’язаних із 

розтратою бюджетних коштів (Доповідач С. Пашкевич). 

7. Про розгляд звернення жителів мікрорайону «Звіринець» (вх. від 

16.07.2018 № 08/І-3577) щодо недопущення рейдерського захоплення земельної 

ділянки ОСББ «КФ-37» та прилеглих територій приватної забудови (Доповідач 

Ю. Ільченко) 

8. Про розгляд питання щодо можливої наявності корупційної складової при 

підготовці проекту рішення Київської міської ради  «Про передачу товариству з 

обмеженою відповідальністю «БУДАВІА  ІНВЕСТМЕНТ» земельної ділянки 

для експлуатації та обслуговування адміністративних будинків, офісних 

приміщень та інших будівель громадської забудови у Військовому проїзді, 6 у 

Печерському районі м. Києва» (Д- 8745) (від 08.06.2018 № 08/231-1983/ПР) на 

виконання протокольного доручення № 2  додатку до протоколу № 88 

пленарного засідання VI сесії Київської міської ради VIII від 10.07.2018 

заступника міського голови – секретаря київської міської ради (Доповідач 

О.Макаров, Л. Антонєнко). 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 0 

Рішення прийнято. 

 

СЛУХАЛИ: 

Бондарчука О. В., який закликав присутніх на засіданні членів постійної 

комісії повідомити про наявність у них реального чи потенційного конфлікту 
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інтересів стосовно питань порядку денного. 

 

Жоден з присутніх на засіданні членів постійної комісії про наявність 

потенційного чи реального конфлікту інтересів по питанням порядку денного не 

заявив. 

Голосування не проводилось 

 

РОЗГЛЯД ПИТАНЬ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

 

1. Про підготовку проекту рішення Київської міської ради «Про внесення 

змін до рішення Київської міської ради від 08.12.2016 № 550/1554 «Про 

затвердження списку присяжних Голосіївського районного суду міста Києва»  

СЛУХАЛИ: 

Бондарчука О.В., який повідомив, що на разі кількість присяжних 

Голосіївського районного суду м. Києва складає 22 особи.  

Затверджена кількість присяжних Голосіївського районного суду м. Києва не 

є достатньою для належного розгляду судових справ. 

Нагадав, що за результатами розгляду заяви громадянина Панічева Дмитра 

Миколайовича про включення до списку присяжних Голосіївського районного 

суду м. Києва (вх. від 21.06.2018 № 08/П-3211) на засіданні постійної комісії 

13.07.2018 було прийнято рішення, зокрема, рекомендувати включити його 

кандидатуру до списку присяжних Голосіївського районного суду м. Києва. 

Враховуюче вищезазначене, постійна комісія підготувала  проект рішення 

Київської міської ради «Про внесення змін до рішення Київської міської ради 

від08.12.2016 № 550/1554 «Про затвердження списку присяжних Голосіївського 

районного суду м. Києва», яким передбачається: 

- доповнити додаток до рішення позицією «24. Панічев Дмитро 

Миколайович». 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати проект рішення Київської міської ради «Про внесення змін до 

рішення Київської міської ради від 08.12.2016 № 550/1554 «Про затвердження 

списку присяжних Голосіївського районного суду міста Києва». 

2. Подати на реєстрацію проект рішення Київської міської ради «Про 

внесення змін до рішення Київської міської ради від 08.12.2016 № 550/1554 «Про 

затвердження списку присяжних Голосіївського районного суду міста Києва» до 

управління організаційного та документального забезпечення діяльності 

Київської міської ради відповідно до вимог чинного Регламенту Київської 

міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 0 

Рішення прийнято. 

 

2. Про розгляд проекту рішення Київської міської ради  «Про 

розірвання договору оренди земельної ділянки від 05.09.2005 № 79-6-00342, 
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укладеного між Київською міською радою та товариством індивідуальних 

забудовників «Обрій-К» (кадастрова справа А-22864). 

СЛУХАЛИ: 

 Бондарчука О.В., який повідомив, що голова постійної комісії Київської 

міської ради з питань містобудування, архітектури та землекористування 

Міщенко О.Г. та депутат Київської міської ради Харченко О.В.,  наразі 

перебувають у відпустці, таким чином, існує необхідність перенести розгляд 

вказаного питання на наступне засідання постійної комісії. 

ВИСТУПИВ: 

 Заступник Директора Департаменту земельних ресурсів виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) Лахматов 

С.Ю., який повідомив, що проект рішення Київської міської ради «Про 

розірвання договору оренди земельної ділянки від 05.09.2005 № 79-6-00342, 

укладеного між Київською міською радою та товариством індивідуальних 

забудовників «Обрій-К» (кадастрова справа А-22864) підготовлений 

Департаментом земельних ресурсів виконавчого органу Київської міської ради 

(Київської міської державної адміністрації). Площа земельної ділянки складає 

2,2 га, строк оренди – 25 років. Повідомив, що під час обстеження земельної 

ділянки, про яку йду мова, актом від 17.05.2016 року встановлено, що частина 

земельної ділянки площею приблизно 0,31 га використовується для експлуатації 

та обслуговування проїздів загального користування, в тому числі, вул. Лісової. 

Інша частина земельної ділянки, яку рішенням Київської міської ради рішенням 

від 15.03.2007 передано громадянам-членам товариства індивідуальних 

забудовників «Обрій-К» у приватну власність на підставі відповідних державних 

актів використовується для експлуатації та обслуговування індивідуальних 

житлових будинків, господарських будинків та споруд. У зв’язку з цим 

товариство індивідуальних забудовників «Обрій-К» листом від 12.09.2016 

звернулося до Київської міської ради з проханням розірвати договір оренди за 

згодою сторін. Відповідно до Генерального плану міста Києва, затвердженого 

рішенням Київської міської ради від 28.03.2002, територія за функціональним 

призначенням належить до території рекреаційної забудови. Детального плану 

на дану територію не затверджено. Податкового боргу по орендній платі не 

обліковується. 

 ВИСТУПИВ: 

 Осадчук А.П., із запитанням до доповідача про те, чи передбачено 

договором оренди його розірвання в односторонньому порядку. 

 ВИСТУПИВ: 

 Заступник Директора Департаменту земельних ресурсів виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) Лахматов 

С.Ю., який повідомив, що розірвання в односторонньому порядку договором не 

передбачено. 

ВИРІШИЛИ:  

 1.Перенести розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про 

розірвання договору оренди земельної ділянки від 05.09.2005 № 79-6-00342, 

укладеного між Київською міською радою та товариством індивідуальних 
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забудовників «Обрій-К» (кадастрова справа А-22864)» на наступне засідання 

постійної комісії. 

2. Запросити голову постійної комісії Київської міської ради з питань 

містобудування, архітектури та землекористування Міщенка О.Г., депутата 

Київської міської ради Харченка О.В., представників ТІЗ «Обрій-К» на наступне 

засідання постійної комісії з метою  розгляду вказаного проекту рішення.  

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 0 

Рішення прийнято. 

 

3. Про розгляд проекту рішення Київської міської ради «Про передачу в 

оренду без проведення конкурсу нежитлових приміщень комунальної власності 

територіальної громади міста Києва (вул. Коперника, 10, Шевченківський 

район)» (№ 08/231-3223/ПР від 20.12.2017)  на виконання доручення заступника 

міського голови – секретаря Київської міської ради від 27.06.2018 № 225-КР-

2396). 

СЛУХАЛИ: 

Першого заступника директора Департаменту комунальної власності 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) Шмуляра О. В., який повідомив, що до Шевченківської районної 

в місті Києві державної адміністрації звернулася громадська організація «Рада 

організацій ветеранів України Шевченківського району м. Києва» з проханням 

передати їм в оренду приміщення по вул. Коперника, 10 площею 28,1 м2. 

Відповідно до закону України «Про оренду державного і комунального майна» 

громадські організації інвалідів і ветеранів мають право на отримання 

приміщення без проведення конкурсу. Відповідно до Положення про порядок 

передачі об’єктів комунальної власності в оренду, рішення про передачу 

приміщень без проведення конкурсу приймається Київською міською радою. 

Заявником були подані всі необхідні документи. Шевченківською районною в 

місті Києві державною адміністрацією як орендодавцем та Департаментом 

комунальної власності виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) як суб’єктом, який відповідно до Регламенту 

має вносити право вносити на розгляд Київської міської ради проекти рішень 

Київської міської ради,  вказаний проект рішення був підготовлений, 

погоджений і направлений на розгляд до Київської міської ради.  

ВИСТУПИЛА: 

Член   ГО «Фундація «Відкрита Україна» Губська В.П.,  яка 

проінформувала, що доручення заступника міського голови – секретаря 

Київської міської ради від 27.06.2018 № 225-КР-2396 про розгляд вказаного 

проекту рішення постійною комісією Київської міської ради з питань 

дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції було видано на 

підставі звернення ГО «Фундація «Відкрита Україна». 
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Проінформувала що вказані організації не виражають проукраїнську 

позицію, представники вказаної організації є учасниками «Безсмертного полку», 

були присутні на засіданні Національної ради з питань телебачення і 

радіомовлення та захищали телеканал «Інтер». Проінформувала, що ГО 

!Фундація «Відкрита України» звернулася до постійної комісії Київської міської 

ради з питань власності з пропозицією створити ветеранські HUBи в кожному 

районі м. Києва. Запропонувала постійній комісії ухвалити наступне рішення: 

внести зміни до Положення про порядок передачі об’єктів комунальної власності 

в оренду та відхилити зазначений проект рішення. 

ВИСТИПИВ: 

Перший заступник голови ГО «Рада ветеранів Шевченківського району 

м.Києва» Дзюбенко Г.Н. з інформацією про склад Ради, її діяльність та 

організацію роботи. 

В ОБГОВОРЕННІ ВЗЯЛИ УЧАСТЬ: 

Губська В.П., Дзюбенко Г.Н. 

ВИСТУПИВ: 

Осадчук А.П., який нагадав присутнім, що даний проект рішення вже був 

розглянутий профільною комісією та буде включений до порядку денного 

найближчого пленарного засідання. Зауважив, що відповідно до Регламенту 

Київської міської ради, будь-яка постійна комісія не має права ухвалювати 

рішення щодо відхилення чи підтримки даного проекту рішення після його 

розгляду профільною комісією. Запропонував взяти до уваги інформацію, 

надану доповідачами з вказаного питання та Доручити члену постійної комісії 

Київської міської ради з питань дотримання законності, правопорядку та 

запобігання корупції, голові фракції ВО «Свобода» в Київській міській ради 

Сиротюку Ю.М. донести позицію постійної комісії з питання «Про розгляд 

проекту  рішення  Київської міської ради   «Про передачу в оренду без 

проведення конкурсу нежитлових приміщень комунальної власності 

територіальної громади міста Києва (вул. Коперника, 10, Шевченківський 

район)» ( № 08/231-3223/ПР від 20.12.2017)» на засіданні Погоджувальної ради 

при формуванні порядку денного пленарного засідання Київської міської ради. 

ВИСТУПИВ: 

Сиротюк Ю.М. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Не підтримувати проект рішення Київської міської ради   «Про передачу 

в оренду без проведення конкурсу нежитлових приміщень комунальної 

власності територіальної громади міста Києва (вул. Коперника, 10, 

Шевченківський район)» (№ 08/231-3223/ПР від 20.12.2017)  на виконання 

доручення заступника міського голови – секретаря Київської міської ради від 

27.06.2018 № 225-КР-2396). 

2. Доручити члену постійної комісії Київської міської ради з питань 

дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції,  голові фракції 

ВО «Свобода» в Київській міській ради Сиротюку Ю.М. донести позицію 

постійної комісії з питання «Про розгляд проекту рішення Київської міської ради 

«Про передачу в оренду без проведення конкурсу нежитлових приміщень 
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комунальної власності територіальної громади міста Києва (вул. Коперника, 10, 

Шевченківський район)» (№ 08/231-3223/ПР від 20.12.2017)» на засіданні 

Погоджувальної ради при формуванні порядку денного пленарного засідання 

Київської міської ради. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 0 

Рішення прийнято. 

 

4. Про розгляд звернень стосовно можливих порушень норм чинного 

законодавства членами постійної комісії Київської міської ради з питань 

власності при розгляді питання про продовження ПрАТ «Орхідея» договору 

оренди нежитлового приміщення за адресою: м. Київ, Бессарабська площа, 2  

(- депутатське звернення народного депутата України Берези Б.Ю. 

16.07.2018 № 562/411-18 (вх. від 23.07.2018 №08/13527) щодо розгляду звернення 

представника ПрАТ «Орхідея» Бондаренка І.П.;  

- звернення генерального директора ПрАТ «Орхідея» Пархоц Є.Я. від 

26.06.2018 № 31 (вх. від 26.06.2018 № 08/11760); 

- звернення генерального директора ПрАТ «Орхідея» Пархоц Є.Я. від 

19.07.2018 № 37 (вх. від 19.07.2018 № 08/13365); 

- звернення генерального директора спілки підприємців малих, середніх і 

приватизованих підприємств України (вх. від. 26.06.2018 № 08/Б-3300). 

СЛУХАЛИ: 

Депутата Київської міської ради Вахеля Ю.В., який повідомив, що готовий 

надати пояснення щодо ситуації, яка виникла навколо продовження ПрАТ 

«Орхідея» договору оренди нежитлового приміщення за адресою: м. Київ, 

Бессарабська площа, 2. 

Проінформував, що наприкінці 2018 року до нього звернулася ТОВ «ТОП 

ТІМ» зі скаргами на неправомірні дії з боку ПрАТ «Орхідея». Зазначив, що у 

травні 2015 року між ПрАТ «Орхідея» (орендарем), Департаментом комунальної 

власності виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської 

державної адміністрації) та КП «Бессарабський ринок» був укладений 

тристоронній договір оренди нежитлового приміщення на загальну площу 73,3 

м2. Пізніше, у червня 2015 року між ТОВ «ТОП ТІМ» та ПрАТ «Орхідея» був 

укладений договір суборенди. Надалі, ТОВ «ТОП ТІМ» неодноразово зверталося 

до Департаменту комунальної власності виконавчого органу Київської міської 

ради (Київської міської державної адміністрації), постійної комісії Київської 

міської ради з питань власності, депутатів Київської міської ради на 

неправомірні дії з боку ПрАТ «Орхідея» (зокрема, вимагання платежів, не 

передбачених діючим договором суборенди). ТОВ «ТОП ТІМ» було подано 

позов до Господарського суду м. Києва щодо неправомірних дій ПрАТ 

«Орхідея». Наразі, рішення суду у вказаній справі переглядається у Київському 

апеляційному господарському суді. Надалі, депутатом було прийнято рішення 

врегулювати вказану конфліктну ситуацію в позасудовому порядку, залучивши 

всі сторони конфлікту. 



10 
 

ВИСТУПИВ: 

Віце-президент спілки малих, середніх і приватизованих підприємств 

України Лозовський Ю.М. щодо неправомірності врегулювання господарського 

спору депутатом Вахелем Ю.В.  

ВИСТУПИВ: 

Вахель Ю.В., зазначивши, що діяв в межах повноважень і у спосіб, 

передбачений чинним законодавством України та в інтересах територіальної 

громади міста Києва. 

ВИСТИПИВ: 

Депутат Київської міської ради, голова постійної комісії Київської міської 

ради з питань власності Антонєнко Л.В., проінформувавши, що за результатами 

розгляду конфліктної ситуації між ТОВ «ТОП ТІМ» та ПрАТ «Орхідея» на 

засіданні постійної комісії Київської міської ради з питань власності була 

створена робоча група. Як член робочої групи, голова постійної комісії Київської 

міської ради з питань власності проінформував про правові аспекти розгляду 

питань та прийняття рішень щодо продовження чи не продовження договорів 

оренди нежитлових приміщень комунальної власності територіальної громади 

міста Києва. Зокрема, постійна комісія наділена дискреційними повноваженнями 

не продовжувати договір оренди нежитлових приміщень не мотивуючи вказане 

рішення. Зазначив, що така ситуація є неправильною, тому він запропонував 

внести зміни до Положення про оренду майна територіальної громади міста 

Києва, а саме: доповнити нормою щодо автоматичного продовження договору 

оренди, виключно в разі відсутності пропозицій з боку третіх сторін стосовно 

готовності сплачувати вищу орендну плату за нежитлове приміщення. 

Зазначив, що на засіданні постійної комісії Київської міської ради з питань 

власності 18.07.2018 було розглянуто звернення ПрАТ «Орхідея» та ТОВ «ТОП 

ТІМ». За результатами розгляду прийнято рішення  відмовити у продовженні 

договору оренди ПрАТ «Орхідея» так надано доручення Департаменту 

комунальної власності виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) включити нежитлові приміщення на 

Бессарабській площі, 2 у перелік вільних. 

Запропонував постійній комісії Київської міської ради з питань дотримання 

законності, правопорядку та запобігання корупції підтримати антикорупційний 

механізм продовження чи не продовження договору оренди нежитлових 

приміщень, викладений в проекті рішення Київської міської ради. 

ВИСТУПИЛА: 

Представник ПрАТ «Орхідея» Бондаренко І.П., зазначивши, що депутати 

Київської міської ради вчиняли незаконні дії під час врегулювання конфлікту 

між ТОВ «ТОП ТІМ» та ПрАТ «Орхідея». 

ВИСТУПИВ: 

Депутат Київської міської ради Вахель Ю. В. 

ВИСТУПИВ: 
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Бондарчук О.В. з питаннями до представника ПрАТ «Орхідея» щодо вжиття 

з боку ПрАТ «Орхідея» юридичних засобів захисту ймовірно порушених прав 

товариства. 

ВИСТУПИЛА: 

Представник ПрАТ «Орхідея» Бондаренко І.П., проінформувавши 

присутніх про подання до прокуратури м. Києва заяви про вчинення злочину, яка 

була перенаправлена до Головного управління Національної поліції України у м. 

Києві. 

В ОБГОВОРЕННІ ВЗЯЛИ УЧАСТЬ: 

Вахель Ю.В., Бондарчук О.В., Пархоц Є. Я., Сторожук В.П., Лозовський Ю.М. 

 ВИСТУПИВ:  

 Осадчук А.П., запропонувавши надати висновок про те, що постійна комісія 

не вбачає порушень норм чинного законодавства України депутатами Київської 

міської ради під час прийняття рішення щодо не продовження ПрАТ «Орхідея» 

договору оренди нежитлового приміщення за адресою: м. Київ, Бессарабська 

площа, 2 

ВИРІШИЛИ: 

Надати висновок про те, що постійна комісія Київської міської ради з питань 

дотримання законності, правопорядку та запобігання корупції не вбачає 

порушень норм чинного законодавства з боку депутатів Київської міської ради 

під час прийняття рішення щодо не продовження ПрАТ «Орхідея» договору 

оренди нежитлового приміщення за адресою: м. Київ, Бессарабська площа, 2. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 0 

Рішення прийнято. 

 

ВИСТУПИЛА: 

Генеральний директор ПрАТ «Орхідея» Пархоц Є.Я. 

 

5. Про розгляд депутатського звернення депутата Київради Сиротюка 

Ю.М. (вх. від 13.07.2018 № 08/12863) щодо подальшого функціонування ТДВ 

«Агентства Союздрук». 

СЛУХАЛИ: 
 Сиротюка Ю.М., який повідомив, що КП «Київблагоустрій» здійснив 

демонтаж кіосків ТДВ «Агенство Союздрук» всупереч Постанові Верховної Ради 

України «Про запровадження мораторію на виселення редакцій друкованих 

засобів масової інформації, закладів культури у тому числі бібліотек, видавництв, 

книгарень, підприємств з розповсюдження книг та преси» від 16.01.2009 №901-

VI. Наголосив, що такі дії можуть свідчити про намагання знищити єдину 

мережу розповсюдження періодичної преси, якою є ТДВ «Агентство Союздрук». 

Замість українських кіосків намагаються встановити Т –кіоски, які належать 

російському мільярдеру. 

 ВИСТУПИВ: 

 Заступник редактора ТДВ «Агенство Союздрук» Бабанський О.Ю., який 
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повідомив, що ТДВ «Агенство Союздрук» є єдиним оператором роздрібного 

розповсюдження друкованих засобів масової інформації. Постійний асортимент 

мережі складає понад 600 вітчизняних періодичних видань. За 2017 та першу 

половину 2018 року обсяг продаж склав більше 10 млн примірників, що 

становить 93 % від загального товарообігу. Зауважив, що мережа налічує понад 

300 торгівельних точок, кожна з них має відповідні дозвільні документи. У всіх 

торгівельних точках мережі дотримано обмежуючі критерії для функціоналу 

продажу друкованих засобів масової інформації. Більше ніж 70 % площі вітрин 

має бути зайнята друкованими засобами масової інформації, в той час як 

фактичне зайняття у кіосках мережі ТДВ «Агенство Союздрук» складає 81 %, під 

супутні товари (канцелярію, галантерею, іграшки, тощо) відведено 19 % площі 

вітрин. 

 Доповідач повідомив, що 19.06.2018 на засідання комісії з питань 

розміщення тимчасових споруд торговельного, побутового, соціально-

культурного чи іншого призначення для здійснення підприємницької діяльності, 

засобів пересувної дрібнороздрібної торговельної мережі, майданчиків для 

харчування біля стаціонарних закладів ресторанного господарства (далі - 

комісія) було винесено питання про розірвання договору оренди по двох точках 

мережі ТДВ «Агенство Союздрук» за порушення функціонального призначення.  

04.07.2018 одна з цих точок була демонтована. 9 липня 2018 року на засіданні 

комісії було прийнято рішення про анулювання документації та фактичне 

знищення 10 об’єктів з торгівлі газетами та журналами ТДВ «Агенство 

Союздрук». 

 Вказане питання розглядалося на засідання комісії Київради з питань 

торгівлі, підприємництва та регуляторної політики 25.07.2018. За результатами 

його розгляду було прийнято рішення направити вказане звернення на Комісію з 

питань розміщення тимчасових споруд торговельного, побутового, соціально-

культурного чи іншого призначення для здійснення підприємницької діяльності, 

засобів пересувної дрібнороздрібної торговельної мережі, майданчиків для 

харчування біля стаціонарних закладів ресторанного господарства для 

повторного перегляду рішення Комісії, затвердженого протоколами від 

19.06.2018 та 09.07.2018 в частині питань, що стосуються дострокового 

припинення пайової участі укладених з ТДВ «Агенство  Союздрук» договорів, 

відновлення паспорту прив’язки ТС і вирішення питання по суті поданих 

звернень.  

 ВИСТУПИВ: 

 Сиротюк Ю.М. наголосив, що роздрібне розповсюдження друкованих 

засобів масової інформації не є бізнесом. Висловив своє занепокоєння щодо 

знищення української преси. Виступив з пропозицією: 

1. Витребувати у комісії з питань розміщення тимчасових споруд 

торговельного, побутового, соціально-культурного чи іншого призначення для 

здійснення підприємницької діяльності, засобів пересувної дрібнороздрібної 

торговельної мережі, майданчиків для харчування біля стаціонарних закладів 

ресторанного господарства протоколи засідань комісії від 19.06.2018 та 

09.07.2018 та документи, які були надані членам комісії для розгляду та 
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прийняття рішень по питанням порядку денного. 

2. Витребувати у Департаменту міського благоустрою виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) доручення на 

демонтаж та протокол демонтажу кіоску ТДВ «Агенство Союздрук» по вулиці 

Шота Руставелі, 23 у Печерському районі м Києва. 

3. Запросити на наступне засідання постійної комісії представників 

Департаменту міського благоустрою виконавчого органу Київської міської ради 

(Київської міської державної адміністрації), Департаменту містобудування та 

архітектури виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської 

державної адміністрації), комісії з питань розміщення тимчасових споруд 

торговельного, побутового, соціально-культурного чи іншого призначення для 

здійснення підприємницької діяльності, засобів пересувної дрібнороздрібної 

торговельної мережі, майданчиків для харчування біля стаціонарних закладів 

ресторанного господарства для надання пояснень стосовно того, на якій підставі 

приймались рішення щодо анулювання дозвільної документації на кіоски ТДВ 

«Агенство Союздрук». 

4. Створити робочу групу з питань напрацювання пропозицій по розгляду 

звернення ТДВ «Агенство Союздрук» щодо незаконних дій з ознаками корупції 

чиновників Київської міської державної адміністрації при прийнятті рішення про 

анулювання дозвільної документації на кіоски ТДВ «Агенство Союздрук». 

ВИСТУПИЛИ: 

Осадчук А.П., Бондарчук О.В., Сиротюк Ю.М.   

ВИРІШИЛИ: 

 1.Витребувати у комісії з питань розміщення тимчасових споруд 

торговельного, побутового, соціально-культурного чи іншого призначення для 

здійснення підприємницької діяльності, засобів пересувної дрібнороздрібної 

торговельної мережі, майданчиків для харчування біля стаціонарних закладів 

ресторанного господарства протоколи засідань комісії  від 19.06.2018 та 

09.07.2018 та документи, які були надані членам комісії для розгляду та 

прийняття рішень по питанням порядку денного. 

 2. Витребувати з Департаменту міського благоустрою виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) доручення на 

демонтаж та протокол демонтажу кіоску ТДВ «Агенство Союздрук» по вулиці 

Шота Руставелі, 23. 

 3. Звернутись до Департаменту міського благоустрою виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації), Департаменту 

містобудування та архітектури виконавчого органу Київської міської ради 

(Київської міської державної адміністрації), комісії з питань розміщення 

тимчасових споруд торговельного, побутового, соціально-культурного чи 

іншого призначення для здійснення підприємницької діяльності, засобів 

пересувної дрібнороздрібної торговельної мережі, майданчиків для харчування 

біля стаціонарних закладів ресторанного господарства з проханням надати до 

постійної комісії письмові пояснення та обґрунтування прийняття рішень щодо 

анулювання дозвільної документації на кіоски ТДВ «Агенство Союздрук». 
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 Запросити і заслухати вищезазначених представників дорадчого органу  та 

структурних підрозділів Київської міської державної адміністрації на 

наступному засіданні постійної комісії по цьому питанню. 

 4.Створити робочу групу з питань напрацювання пропозицій по розгляду 

звернення ТДВ «Агенство Союздрук» щодо незаконних дій з ознаками корупції 

чиновників Київської міської державної адміністрації при прийнятті рішення про 

анулювання дозвільної документації на кіоски ТДВ «Агенство Союздрук» у 

складі Сиротюка Ю.М. (голова), Осадчука А.П., Омельченка О.О.  

 5. Звернутись до Департаменту міського благоустрою виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) та КП 

«Київблагоустрій» з проханням утриматись від вжиття будь-яких дій стосовно 

функціонування кіосків ТДВ «Агенство Союздрук» до моменту розгляду 

постійною комісією Київської міської ради з питань дотримання законності, 

правопорядку та запобігання корупції питання щодо можливих незаконних дій з 

ознаками корупції чиновників Київської міської державної адміністрації при 

прийнятті рішення про анулювання дозвільної документації на кіоски ТДВ 

«Агенство Союздрук». 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 0 

Рішення прийнято. 

 

6. Про колективне звернення мешканців вулиці Пушкінської, 33 (вх. від 

19.06.2018 № КО-10130) щодо можливих корупційних дій, пов’язаних із 

розтратою бюджетних коштів. 

СЛУХАЛИ: 

Представника ініціативної групи громадян, який повідомив, що мешканців 

вулиці Пушкінської обурило, що члени постійної комісії Київської міської ради 

з питань бюджету та соціально-економічного розвитку розглянули на своєму 

засіданні звернення неіснуючого органу самоорганізації населення. Доповідач 

повідомив, що орган самоорганізації населення «Будинковий комітет «Квартал 

Пушкінська-Червоноармійська» не зареєстрований та є нелегальним. Звернення 

від цього нелегітимного ОСНу підписав гр. Жуков М.Н., стосовно якого 

порушено кілька кримінальних справ.  

ВИСТУПИВ: 

Представник ініціативної групи, який повідомив, що дозвіл на створення 

органу самоорганізації населення «Будинковий комітет «Квартал Пушкінська-

Червоноармійська» всупереч рішенню Київської міської ради «Про органи 

самоорганізації населення в м. Києві» надала Шевченківська районна рада у 2007 

році. Київська міська рада не надавала дозволу на створення цього ОСНу. 

Повідомив, що станом на сьогодні у судовому порядку розглядається питання 

скасування державної реєстрації цього нелегітимного ОСНу. Громада міста 

звертається з проханням припинити розгляд будь-яких ініціатив цього 

незаконного ОСНу. 

ВИСТУПИВ: 
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Бондарчук О.В., який повідомив, що відповідно до частини першої ст. 9 

Закону України «Про органи самоорганізації населення», дозвіл на створення 

органу самоорганізації населення надається сільською, селищною, міською, 

районною у місті (у разі її створення) радою. Поки триває судовий спір, поки 

ОСН не припинено, реєстрацію не скасовано неможна говорити про його 

нелегітимність. 

ВИСТУПИВ: 

Представник ініціативної групи, який повідомив, що ОСН «Будинковий 

комітет «Квартал Пушкінська-Червоноармійська» звернувся до постійної комісії 

Київської міської ради з питань бюджету та соціально-економічного розвитку 

щодо виділення коштів на розробку науково-облікової документації для 

включення частини середмістя столиці до Державного реєстру нерухомих 

пам’яток України.  

ВИСТУПИВ: 
Осадчук А.П. із запитаннями до доповідача стосовно фінансування ОСНу 

«Будинковий комітет «Квартал Пушкінська-Червоноармійська» з бюджету міста 

Києва. 

ВИСТУПИВ: 

Представник ініціативної групи, який повідомив, що не володіє інформацією 

стосовно фінансування з міського бюджету ОСНу «Будинковий комітет «Квартал 

Пушкінська-Червоноармійська». 

ВИСТУПИЛА: 

Головний спеціаліст відділу з питань регламенту, правопорядку та 

запобігання корупції управління забезпечення діяльності постійних комісій 

Київської міської ради Тверітнєва О.О., яка повідомила, що  постійна комісія 

Київської міської ради з питань дотримання законності, правопорядку та 

запобігання корупції з метою отримання додаткової інформації звернулась із 

листом до постійної комісії Київської міської ради з питань місцевого 

самоврядування, регіональних та міжнародних зв’язків та до Департаменту 

суспільних комунікацій виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації). Листом  від 06.08.2018 № 08/290-263 постійна 

комісія Київської міської ради з питань місцевого самоврядування, регіональних 

та міжнародних зв’язків повідомила, що Київрада не ухвалювала рішення про 

надання дозволу на створення ОСН «Будинковий комітет «Квартал Пушкінська-

Червоноармійська». У своєму листі Департамент суспільних комунікацій 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) проінформував, що рішення щодо надання дозволу на створення 

ОСН «Будинковий комітет «Квартал Пушкінська-Червоноармійська» Київська 

міська рада не приймала. ОСН «Будинковий комітет «Квартал Пушкінська-

Червоноармійська» не включено до Єдиного реєстру органів самоорганізації 

населення м. Києва. Проте, свідоцтво про державну реєстрацію юридичної особи 

ОСН «Будинковий комітет «Квартал Пушкінська-Червоноармійська»  від 

10.04.2017 № 129807, видане Шевченківською районною у місті Києві 

державною адміністрацією, на сьогодні діє. 
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ВИСТУПИВ: 

Осадчук А.П., який повідомив, що постійна комісія може ініціювати 

припинення фінансування ОСН «Будинковий комітет «Квартал Пушкінська-

Червоноармійська» з міського бюджету (за умови наявності такого 

фінансування). Наголосив, що питання скасування реєстрації цього ОСНу наразі 

вирішується у судовому порядку. 

ВИСТУПИЛИ: 

Представники ініціативної групи вулиці Пушкінської, Бондарчук О.В.  

 ВИРІШИЛИ: 

 1. Взяти до відома колективне звернення мешканців вулиці Пушкінської, 33 

(вх. від 19.06.2018 № КО-10130) щодо можливих корупційних дій, пов’язаних із 

розтратою бюджетних коштів. 

2. Звернутись до постійної комісії Київської міської ради з питань бюджету 

та соціально-економічного розвитку та до Департаменту фінансів виконавчого 

органу Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) з 

проханням утриматись від прийняття рішення стосовно надання фінансування 

органу самоорганізації населення «Будинковий комітет «Квартал Пушкінська-

Червоноармійська». 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 0 

Рішення прийнято. 

 

ВИСТУПИВ: 

Осадчук А.П з пропозицією звернутись до Департаменту фінансів 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) з проханням надати інформацію стосовно обсягів фінансування 

органу самоорганізації населення «Будинковий комітет «Квартал Пушкінська-

Червоноармійська» за останні три роки. 

ВИСТУПИВ: 

Бондарчук О.В. поставивши на голосування пропозицію озвучену 

секретарем постійної комісії. 

ВИРІШИЛИ: 

Звернутись до Департаменту фінансів виконавчого органу Київської міської 

ради (Київської міської державної адміністрації) з проханням надати інформацію 

стосовно обсягів фінансування органу самоорганізації населення «Будинковий 

комітет «Квартал Пушкінська-Червоноармійська» за останні три роки. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 0 

Рішення прийнято. 
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7. Про розгляд звернення жителів мікрорайону «Звіринець» (вх. від 

16.07.2018 № 08/І-3577) щодо недопущення рейдерського захоплення земельної 

ділянки ОСББ «КФ-37» та прилеглих територій приватної забудови  

СЛУХАЛИ: 

Представника ініціативної групи Печерського району м. Києва та ОСББ 

«КФ- 37» Ільченка Ю.В., який повідомив, що жителі мікрорайону «Звіринець» 

зіштовхнулись із ситуацією, коли невідомі особи мають намір заволодіти 

земельною ділянкою, яка використовується як прибудинкова територія ОСББ 

«КФ-37» та прилеглими територіями житлової забудови. Доповідач зауважив, 

що невідомі посадові особи вдаються до маніпуляцій з розробленням детального 

плану території в межах бульвару Дружби народів, вулиць  професора 

Підвисоцького, Бойчука, Залізничного шосе, Тимірязєвської, в межах 

Національного ботанічного саду ім. М.М. Гришка. Маніпуляції та корупційна 

складова, на думку доповідача, полягає саме в невірному відображенні об’єктів 

на детальному плані територій (далі – ДПТ). Так, в розробленому ДПТ не 

відображені існуючі проходи та проїзди, не відображені існуючі підпірні стіни, 

не враховано кут схилу від вул. Звіринецької через вул. Бойчука та через вул. 

Звіринецьку через провулок Сніжнянський на вул. Бойчука. Таким чином, при 

розробці ДПТ було порушено ДБН 360-92**. 

Ільченко Ю.В. наголосив, що забудовники посягають на велику частину 

земельних насаджень, що призведе до знищення рекреаційної зони. Окрім того. 

Територія, яку планує освоїти забудовник належить до третьої зони регулювання 

історичної забудови. 

Доповідач звернувся з проханням сприяти у недопущенні незаконного 

будівництва на спірних земельних ділянках, що відносяться до історичного 

ареалу міста Києва. Наполягає на створенні робочої групи із вивчення даного 

питання. 

Нагадав, що питання руйнування котельні ОСББ «КФ -37» вже розглядалось 

на засіданні постійної комісії, і зауважив, що руйнування цієї споруди було не 

випадковим, а відбулось, можливо, з метою заволодіння земельною ділянкою. 

ВИСТУПИВ: 

Осадчук А.П., Сиротюк Ю.М. стосовно невідповідності детальних планів 

території нормам чинного законодавства України. 

ВИСТУПИВ: 

Осадчук А.П., запропонувавши доповідачу підготувати та надати до 

постійної комісії Київської міської ради з питань дотримання законності, 

правопорядку та запобігання корупції конкретні пропозиції щодо проекту ДПТ 

мікрорайону «Звіринець» в межах бульвару Дружби народів, вулиць 

Підвисоцького, Бойчука, Залізничного шосе, Тимірязєвської в межах 

Національного ботанічного саду ім. М.М. Гришка, який наразі знаходиться в 

стадії розробки. А постійна комісія в свою чергу звернеться до відповідних 

структурних підрозділів виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) та до «Інституту Генерального плану м.Києва» 

ПАТ «Київпроект» стосовно недопущення порушення прав членів ОСББ «КФ - 
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37» при розробці ДПТ мікрорайону «Звіринець» та недопущення порушення 

прав власників земельних ділянок, які входять у пляму забудови мікрорайону. 

ВИСТУПИВ:  

Ільченко Ю.В., повідомивши, що ДПТ мікрорайону «Звіринець» в межах 

бульвару Дружби народів, вулиць Підвисоцького, Бойчука, Залізничного шосе, 

Тимірязєвської в межах Національного ботанічного саду ім. М.М. Гришка на разі 

ще не прийнятий. Він знаходиться на стадії розробки. Громадських слухань щодо 

вказаного ДПТ ще не проводилося. 

ВИСТУПИВ: 

Бондарчук О.В. щодо необхідності витребувати копію договору підряду, 

укладеного між КП «Київблагоустрій» та ТОВ «Вістекс-Компані»  

ВИРІШИЛИ: 

1.Рекомендувати ініціативній групі мікрорайону «Звіринець» в 

Печерському районі м. Києва та ОСББ «КФ- 37» надати до постійної комісії 

Київської міської ради з питань дотримання законності, правопорядку та 

запобігання корупції конкретні пропозиції щодо проекту ДПТ мікрорайону 

«Звіринець» в межах бульвару Дружби народів, вулиць Підвисоцького, Бойчука, 

Залізничного шосе, Тимірязєвської, в межах Національного ботанічного саду ім. 

М.М. Гришка. 

2. Після надходження пропозицій від ініціативної групи звернутись до 

Департаменту містобудування та архітектури виконавчого органу Київської 

міської ради (Київської міської державної адміністрації) щодо недопущення 

порушення прав членів ОСББ «КФ - 37» та інших власників земельних ділянок 

при розробці ДПТ мікрорайону «Звіринець» в межах бульвару Дружби народів, 

вулиць Підвисоцького, Бойчука, Залізничного шосе, Тимірязєвської в межах 

Національного ботанічного саду ім. М.М. Гришка.  

3. Звернутись до КП «Київблагоустрій» з вимогою надати копію договору 

№ 68 від 10.05.2017, укладеного між КП «Київблагоустрій» та ТОВ «Вістекс-

Компані». 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 0 

Рішення прийнято. 

 

8. Про розгляд питання щодо можливої наявності корупційної складової при 

підготовці проекту рішення Київської міської ради  «Про передачу товариству 

з обмеженою відповідальністю «БУДАВІА ІНВЕСТМЕНТ» земельної ділянки для 

експлуатації та обслуговування адміністративних будинків, офісних приміщень 

та інших будівель громадської забудови у Військовому проїзді, 6 у Печерському 

районі м. Києва» (Д- 8745) (від 08.06.2018 № 08/231-1983/ПР) на виконання 

протокольного доручення № 2 додатку до протоколу № 88 пленарного засідання 

VI сесії Київської міської ради VIII від 10.07.2018 заступника міського голови – 

секретаря київської міської ради. 

СЛУХАЛИ: 

 Депутата Київської міської ради Макарова О.А., який проінформував про 
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суть протокольного доручення № 2 заступника міського голови – секретаря 

Київської міської ради(від 08.06.2018 № 08/231-1983/ПР) щодо обговорення на 

пленарному засіданні Київської міської ради від 10.07.2018 проекту рішення 

«Про передачу товариству з обмеженою відповідальністю «БУДАВІА 

ІНВЕСТМЕНТ» земельної ділянки для експлуатації та обслуговування 

адміністративних будинків, офісних приміщень та інших будівель громадської 

забудови у Військовому проїзді, 6 у Печерському районі м. Києва» (Д- 8745)». 

Дане протокольне доручення було надано управлінню з питань контролю та 

запобігання і протидії корупції секретаріату Київської міської ради, управління з 

питань запобігання та виявлення корупції апарату виконавчого органу Київської 

міської ради (Київської міської державної адміністрації) та постійній комісії 

Київської міської ради з питань дотримання законності, правопорядку та 

запобігання корупції. 

Доповідач наголосив, що на пленарному засіданні Київської міської ради 

10.07.2018 при обговоренні проекту рішення «Про передачу товариству з 

обмеженою відповідальністю «БУДАВІА ІНВЕСТМЕНТ» земельної ділянки для 

експлуатації та обслуговування адміністративних будинків, офісних приміщень 

та інших будівель громадської забудови у Військовому проїзді, 6 у Печерському 

районі м. Києва» (Д- 8745) депутат Київської міської ради Антонєнко Л.В. 

розповів про те, як чинна влада робить вигляд, ніби вона заробляє для бюджету 

міста Києва. Отже, 1400 м2 складів «Київводоканалу» було включено до 

Програми приватизації комунального майна міста Києва. В подальшому, 

прийнято рішення провести аукціон, на якому зазначені приміщення були 

продані. 

Макаров О.А. зауважив, що на аукціон з Програми продажу цих приміщень 

допускалися лише визначені покупці, всі інші – ні. Голову постійної комісії 

Київської міської ради з питань власності та представників засобів масової 

інформації не пустили до приміщення, де відбувався цей аукціон. Далі відбулось 

затвердження детального плану території, яким визначено, що на земельній 

ділянці, де були розташовані зазначені приміщення, буде житлова забудова.  

Власнику нежитлової будівлі площею понад 1400 м2 було передано земельну 

ділянку площею понад 1,5 га строком на 25 років для експлуатації та 

обслуговування адміністративних будинків, офісних приміщень та інших 

будівель громадської забудови. В результаті, підприємство, якому ця ділянка була 

передана, змінює її цільове призначення.  

Макаров О.А. зауважив, що з цього питання на пленарному засіданні 

виступив депутат Київської міської ради Гуманенко В.Л., який повідомив, що за 

його підрахунками громада міста Києва втратила як мінімум 100 млн. грн. 

Доповідач проінформував, що управління з питань контролю та запобігання 

і протидії корупції секретаріату Київської міської ради та управління з питань 

запобігання та виявлення корупції апарату виконавчого органу Київської міської 

ради (Київської міської державної адміністрації) вже надало свою відповідь на 

дане протокольне доручення повідомивши, що порушень антикорупційного 

законодавства у даному випадку не виявлено. Макаров О. А. підрезюмував, що 
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на думку вказаних управлінь кожна окрема дія є законною, а схеми вони не 

досліджують. 

ВИСТУПИВ: 

Депутат Київської міської ради Антонєнко Л.В., який зауважив, що 

підприємство стало власником нежитлової будівлі площею понад 1400 м2 

абсолютно непрозорий спосіб. Приватизаційний конкурс відбувся з численними 

порушеннями. Звернув увагу, що минулого року Верховний суд визнав два 

приватизаційні аукціони незаконними. Наголосив, що на його переконання без 

корупційної складової у даному випадку не обійшлось, проте встановити де саме 

відбулось таке порушення досить складно. Звернув увагу, що наразі 

законодавство України забороняє включати об’єкти до програми приватизації 

«пакетом». У цьому ж випадку було «пакетне» голосування по включенню 

об’єктів до Програми приватизації.  

ВИСТУПИВ: 

Макаров О.А.  

ВИСТУПИВ: 

Осадчук А.П., зауваживши, що постійно комісія може констатувати ознаки 

корупційних правопорушень при підготовці проекту рішення Київської міської 

ради  «Про передачу товариству з обмеженою відповідальністю «БУДАВІА 

ІНВЕСТМЕНТ» земельної ділянки для експлуатації та обслуговування 

адміністративних будинків, офісних приміщень та інших будівель громадської 

забудови у Військовому проїзді, 6 у Печерському районі м. Києва» (Д- 8745). 

ВИРІШИЛИ: 

Перенести розгляд питання щодо можливої наявності корупційної складової 

при підготовці проекту рішення Київської міської ради  «Про передачу 

товариству з обмеженою відповідальністю «БУДАВІА ІНВЕСТМЕНТ» 

земельної ділянки для експлуатації та обслуговування адміністративних 

будинків, офісних приміщень та інших будівель громадської забудови у 

Військовому проїзді, 6 у Печерському районі м. Києва» (Д- 8745). 

ГОЛОСУВАЛИ:  

За – 3, проти – 0, утримались – 0. 

Не голосували – 0 

Рішення прийнято. 

 

 

 

 

Голова комісії       О.В. Бондарчук 

 

Секретар комісії       А.П. Осадчук  


